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Roman Štěrba1 

 

Úvodní slovo předsedy redakční rady  

Vědeckotechnického sborníku Správy železnic 

 

Vážení čtenáři, 

dostává se vám do ruky první číslo Vědeckotechnického sborníku Správy 
železnic (dále Sborník). Je mi velkým potěšením, že Správa železniční dopravní 
cesty, s..o. (dále SŽDC) převzala odpovědnost za edici Sborníku od Českých drah, 
které Sborník vydávaly od roku 1995 a počet čísel VTS ČD během uplynulých 24 let 
dosáhl úctyhodného počtu 47. SŽDC si zároveň velmi cení podpory široké odborné 
veřejnosti a institucí. 

Cílem Sborníku je poskytnout odborníkům z různých oborů železnice možnost 
prostřednictvím jeho stránek dělit se o své objevy, zjištění a zkušenosti a na druhou 
stranu jeho prostřednictvím mohou nové informace čerpat nejen lidé z každodenního 
provozu, ale také odborníci ze spolupracujících podniků a organizací i studenti 
odborných středních a vysokých škol. 

Sborník nese jméno organizace, která mu propůjčuje svůj nový název. Přesto 
však je ambicí všech zúčastněných zachovat postavení Sborníku jako významné 
odborné publikace napříč všemi drážními obory bez ohledu na příslušnost k jakékoliv 
obchodní firmě, státní organizaci nebo vědecké a vzdělávací instituci. 

Jsme hrdí na to, že s rostoucím významem se SŽDC přihlásila k úsilí pro 
vydávání čistě odborného periodika, které slouží k vědeckému a technickému růstu 
celého českého železničního sektoru se snadnou dostupností prostřednictvím 
internetu. Práce a dostupnost odborných textů je tak pro všechny specialisty a 
zájemce o drážní dopravu jednoduchá.  

 

Vážení čtenáři, 

ještě jednou chci poděkovat všem autorům a kolegům, bez jejichž pomoci by 
Sborník svoji existenci neuhájil, a vyjádřit přání, aby se do jeho přípravy i nadále 
zapojovala řada kolegyň a kolegů, a aby byl Sborník i nadále vyhledávaným zdrojem 
nových zajímavých informací napříč různými obory představující moderní železniční 
systém jako dopravní obor s mnohaletou historií a tradicí a především perspektivní 
budoucností. 

 

Roman Štěrba 

předseda redakční rady 

                                                           
1
 Doc. Dr. Ing. Roman Štěrba, MBA – odborný poradce generálního ředitele Správy železniční dopravní cesty, 

s.o. 


